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ZÁPIS  
Z 13. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MRAČ 

konaného dne 24. 7. 2024 

Přítomni: František Zvolský, Pavel Škvor, Tomáš Kuchta, Jaroslav Platil, Bc. Eliška Bártová, Eva Krčilová, 
Mgr. Jiří Frantl, Radek Dvořák, Jan Stegura 

Omluveni:  2   
Neomluveni: 0  
Hlasování: pro – proti – zdržel se 
 

Návrh programu 13. zasedání zastupitelstva obce 

1. Návrh na přijetí dotace z Fondu obnovy venkova Středočeského kraje 
2. Návrh na přijetí dotace z Fondu podpory dobrovolných hasičů  
3. Návrh na pořízení komunální techniky 
4. Návrh na úpravu rozpočtu 
5. Návrh na schválení dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo „Doplnění stokové sítě v obci Mrač“ 
6. Různé 
7. Závěr 
 

1. Zasedání zahájil starosta pan F. Zvolský. Přivítal přítomné členy zastupitelstva a sdělil, že zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. Současně upozornil, že je pořizován audiozáznam pro potřeby zpracování zápisu ze 

zasedání. 

2. Starosta přednesl návrh programu 13. zasedání ZO a zeptal se, zda má někdo jiný návrh, nebo zda chce 
program doplnit.  

 
Nikdo jiný návrh ani doplnění programu nenavrhl, proto starosta přistoupil k hlasování o předneseném 
programu. 

9 hlasů pro 

Návrh byl přijat. Program 13. zasedání ZO byl schválen. 

 
1. NÁVRH NA PŘIJETÍ DOTACE Z FONDU OBNOVY VENKOVA STŘEDOČESKÉHO KRAJE 

Starosta sdělil, že na březnovém zasedání zastupitelstvo schválilo projekt stavebních úprav centra obce a 
podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu obnovy venkova na tuto akci. Dotace ve výši 849.000 Kč 
byla v červnu schválena zastupitelstvem kraje. Abychom mohli dotaci čerpat, tak je nutné schválit přijetí 
finanční podpory do rozpočtu obce a veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace z rozpočtu Středočeského 
kraje. S veřejnoprávní smlouvou byli zastupitelé seznámeni, byla také zveřejněna v rámci programu 
zasedání.   
 
Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky, dotazy. Nikdo se nepřihlásil, starosta seznámil 
přítomné s usnesením a přistoupil k hlasování. 

 

9 hlasů pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 1-13/2024  
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Zastupitelstvo obce  
- schvaluje přijetí dotace ve výši 849.000 Kč z rozpočtu Středočeského kraje do rozpočtu obce Mrač, 
- schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace ze Středočeského Fondu obnovy venkova 
- pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 

 

2. NÁVRH NA PŘIJETÍ DOTACE Z FONDU PODPORY DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 

Starosta vysvětlil, že Obec Mrač, získala neinvestiční dotaci ze Středočeského Fondu podpory hasičů a 
složek IZS ve výši 100 tisíc Kč na vybavení požární jednotky obce věcnými prostředky. K získání dotace je 
nutné její přijetí do rozpočtu obce. 
 
Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Nikdo se nepřihlásil, starosta seznámil přítomné s 
usnesením a přistoupil k hlasování. 

9 hlasů pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 2-13/2024  
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí neinvestiční dotace ve výši 100.000 Kč z rozpočtu Středočeského kraje 

do rozpočtu obce Mrač. Finanční podpora bude čerpána ze Středočeského Fondu podpory hasičů a složek 

IZS na vybavení jednotky SDH obce věcnými prostředky. 

 

 
3. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ SMLOUVY O VYKONÁNÍ PŘEZKOUMÁNÍ HOSPODAŘENÍ OBCE ZA ROK 

2024 
Starosta vysvětlil, že obec používá k údržbě obce vozidlo Multicar 25, které bylo vyrobeno před 44 lety v roce 
1980. Obec ho pořídila po generální opravě, která byla provedena před 24 lety v roce 2000. Od té doby obec 
vozidlo využívá s minimálními opravami doposud. V roce 2009 byl k vozidlu pořízen repasovaný sypač pro 
zimní údržbu, který se od té doby každoročně používá, opravu potřebuje také. Stav vozidla Multicar 25 
vyvolává potřebu provedení generální opravy, na tu jsme si nechali vypracovat cenovou nabídku. Generální 
oprava by nás vyšla zhruba na 550 tisíc Kč bez DPH. Dotazovali jsme se na možnost doplnění pohonu na 
obě nápravy v rámci opravy, to by možné bylo, ale celá repase by stála okolo 750 tisíc bez DPH. Zároveň se 
naskytla možnost pořídit ojeté komunální vozidlo Multicar M30 ve vybavení třístranný sklápěč, s pohonem 
obou náprav 4x4. Vyrobena byla v roce 2010, najeto má mít 16 000 km. Na vozidle je namontováno 
hydraulické zařízení pro připojení nářadí, čelní natáčecí radlice a tažné zařízení. Technická kontrola končí 
v lednu 2026. Vozidlo bylo užíváno jen k údržbě areálu. Cena je 650 tisíc Kč bez DPH. 

Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky, dotazy.  

Zastupitel Dvořák –  v souvislosti s touto investicí se zeptal pana účetního kolik peněz má obec na účtu  
Pan Průcha – asi osm milionů 
Zastupitel Dvořák – v tom dlouhodobém plánu se počítalo s nákupem toho pozemku? 
Pan Průcha  - na nákup pozemku se použily prostředky, které se našetřily za minulé roky 
Zastupitel Stegura – zda bude na novou multikáru pasovat sypač a zda se plánuje kupovat něco dalšího 
Starosta – sypač pasovat určitě bude, stačí vyvrtat díry do korby, ale sypač budeme muset buď pořídit nový 
nebo ho repasovat, protože je opotřebovaný vynášecí šnek, který dopravuje materiál ven. Buď se nám  
podaří sypač opravit, nebo pořídit jiný použitý, třeba i větší. V každém případě s tímto vozidlem je možno 
dojet za současného provozu, bez zdržování ostatních účastníků provozu pomalou jízdou na hlavní silnici do 
Benešova.  
 
Nikdo další se nepřihlásil, starosta seznámil přítomné s usnesením a přistoupil k hlasování. 

 

9 hlasů pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 3-13/2024  
Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení vozidla Multicar Fumo M30 v ceně 650 tisíc Kč bez DPH dle 
předložené nabídky a pověřuje starostu obce k podpisu kupní smlouvy. 
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4. NÁVRH NA ÚPRAVU ROZPOČTU 

Starosta sdělil, že rozpočtovým opatřením je navrženo v příjmové části navýšení příjmu o získané dotace,       
ve výdajové části navýšení výdajů na pořízení komunálního vozidla a na pořízení vybavení jednotky požární 
ochrany obce v souvislosti se získanou dotací.   
S rozpočtovým opatřením byli zastupitelé seznámeni, bylo také zveřejněno v rámci programu zasedání.  
K financování navýšených výdajů budou použity prostředky v rámci příjmů rozpočtu obce v roce 2024. 
 
Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky, dotazy. Nikdo se nepřihlásil, starosta seznámil 
přítomné s usnesením a přistoupil k hlasování. 

9 hlasů pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 4-13/2024  
Zastupitelstvo obce schvaluje předložené rozpočtové opatření č. 6-2024. K financování navýšených výdajů 
budou použity prostředky v rámci příjmů rozpočtu obce v roce 2024       
 

 

5. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ DODATKU Č. 1 KE SMLOUVĚ O DÍLO „DOPLNĚNÍ STOKOVÉ SÍTĚ V OBCI 
MRAČ“ 

Starosta vysvětlil, že v horní části Podmračí na pozemku parc. č. 1418/16 a 19 byla původní domovní 
přípojka nahrazena prodloužením stoky B.3.2. Změna stavby je bez dopadu do smluvní ceny a termínu 
dokončení. Cena zkrácené přípojky (odpočet) se rovná ceně prodloužení stoky (přípočet).  Změna je jen        
v trubním materiálu. Zemní práce, montáže, zkoušky se nemění, zůstávají stejné podle rozpočtu. V rámci 
této změny je nutno schválit dodatek ke smlouvě o dílo. Stoka je dávno hotová, nepředpokládali jsme, že se 
bude uzavírat dodatek, když se cena nezměnila. Ke kolaudaci nemáme ještě všechny doklady. 

Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky, dotazy.  

Zastupitel Dvořák – až bude kolaudace, tak se zprovozní všechny přípojky? 
Starosta – ano po kolaudaci se zprovozní, pokud si to ti občané dodělají 

Nikdo další se nepřihlásil, starosta seznámil přítomné s usnesením a přistoupil k hlasování. 

9 hlasů pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 5-13/2024  

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo se společností AROWANIE STAV s.r.o.,         
Na Výsluní 196/13, Dobroslavice na akci „Doplnění stokové sítě v obci Mrač“ a pověřuje starostu obce 
k podpisu dodatku. 
 
 
6. RŮZNÉ  
Zastupitel Dvořák – poprosil zastupitele, zda by se nemohl pro ty větší děti pořídit ten betonový stůl na stolní 
tenis a někam ho posadit, zda by se nemohli vyměnit branky na hřišti 
Starosta – proti tomu asi nikdo nic nemá, ale kam ho umístit 
Zastupitel Dvořák – nějaké myšlenky kam stůl umístit má 
Pan Vašourek – asi před měsícem nahlašoval, že nesvítí světlo, bliká, zatím není opraveno 
Starosta – neví o tom, elektrikář světla opravuje s místostarostou, který má plošinu. Podívají se na to. 
 
 
7. ZÁVĚR 

Starosta všem poděkoval za účast a ve 19:44 hodin ukončil 13. zasedání zastupitelstva obce. Příští 
zasedání je plánováno na 16. září 2024.  
 
 
                                                                                                               František Zvolský                                                                                  
                                                                                                                  starosta obce                                                                                    


